
Ouderraad Wolfert Lyceum 
Datum: 6-2-2023, 19:45 

Notulen/Actielijst: 
Aanwezig: Bas Kruiderink (vz), Peter Wind, Natascha Roy, Agnes Brouwer, Jessica Baars, Luc 

Spitholt (notulen). 

 

• Het nieuwe Schoolplan is aan alle leden van de OR uitgereikt en zal tijdens de volgende OR 

vergadering besproken worden. 

• Eind februari zal er weer een groot tevredenheidsonderzoek onder de leerlingen starten. Of 

er tegelijkertijd ook weer een tevredenheidsonderzoek onder de ouders wordt gehouden, 

wordt uitgezocht 

• De avond over mentale gezondheid kinderen leverde planningstechnische  probleem op. 

Bedoeling is nu om avond begin maart te organiseren. 

• De data van de Ouderraad vergaderingen staan nog niet op de WL webpagina. Dit zal alsnog 

geregeld worden. [PM-notitie: inmiddels toegevoegd op website] 

• Peter Wind geeft aan dat er o.a. door Covid, de laatste paar jaar weinig is uitgegeven van het 

Ouderraad budget. Voorstel is om een deel van het geld ten goede te laten komen aan twee 

projecten t.b.v. de leerlingen: 1) Vervanging van de verlichting in het dramalokaal (einde 

leven) à 8000 €. De OR ondersteunt het idee, maar vraagt aan Peter of deze uitgaven binnen 

het budget passen. Peter komt met een overzicht 

• N.a.v. de PTA-periode na de Herfstvakantie, was de vraag, of dit niet beter voor de vakantie 

gepland zou kunnen worden. Peter geeft aan, dat de week extra in het volgende schooljaar, 

schuiven van de PTA-periode mogelijk maakt. 

Mededelingen van de directie:  
• In de 2de klassen lijkt er nog veel effect van Corona te zijn. Studievaardighedenzijn minder en 

“Afterscool” zit vol, doordat er onvoldoende doorstroming is. In klassen 1,2 en 3 wordt 

gewerkt aan saamhorigheid. 

• Het is in de klassen besproken dat er checks op het gebruik van “ChatGPT” kunnen worden 

uitgevoerd. E.e.a. is ook schriftelijk toegelicht aan de leerlingen. 

 Wat? Door 
Wie? 

Wanneer gereed? Status 

21/11-1 Toelichten van het nieuwe 
schoolplan 

Peter W. Oktober 2022 
April 2023 

w.a.g. 

4/4-1 Opnieuw bespreken 
tevredenheidsonderzoek + 
vervolgacties 

Allen Februari 2023 w.a.g. 

19/8-2 Mogelijkheden  onderzoeken 

om avond over mentale 

gezondheid van kinderen te 
organiseren 

Peter W. Januari 2023 w.a.g. 

08/11/22-1 Vermelden van de 
vergaderdata op de OR-
webpagina 

 
Peter W. 

December 2022  

08/11/22-2 Bespreken OR-financien. 
Financiële uitwerking van 
voorstel wordt voorgelegd 

Peter W. 
+ OR 

Februari 2023 
April 2023 

 

08/11/22-3 Terugkoppeling aanvang PTA Peter W. Februari 2023  



• Aangezien Peter Wind zijn rol als directeur aan het einde van het schooljaar neerlegt, is de 

school op zoek naar een nieuwe directeur. Luc zit namens de ouders in de Benoemings 

Advies Commissie. Peter zal een rol gaan invullen voor het bestuur van Wolfert van Borselen. 

Details zijn nog niet bekend. 

• Een van de docenten klassieke talen is uitgevallen, er is inmiddels een tijdelijke vervanger 

gevonden. Een docent Nederlands gaat verhuizen, maar een nieuwe leraar is al gevonden. 

• Peter geeft aan dat de huidige Ouderschapsverlof regelingen personeelsplanning lastig 

maken. School is al bezig met het personeelsplaatje voor volgend schooljaar. 

• Op 16 februari is er een voorlichtingsavond. Jessica en Bas zullen ondersteunen. 

• Luc geeft korte terugkoppeling uit de Medezeggenschapsraad. Tegenwoordig worden er 

korte verslagen voor ouders op de website geplaatst. Zie link. 

• Er wordt een ingezonden brief over schermgebruik besproken. Discussie raakt onderwerpen 

als schermvrije dag,  alternatief vermaak in de pauzes (spelletjes?), een goed gesprek met 

leerlingen in de klas, lessen over Mediawijsheid in de onderbouw, het verplicht gebruik van 

telefoontassen. De school herkent dat telefoons kunnen afleiden en kunnen leiden tot 

minder sociaal gedrag. Het gebruik in lessen lijkt beperkt en gebruik lijkt In de loop der jaren 

minder te worden. Discussie geeft niet onmiddellijk aanleiding om aan te sturen op 

veranderingen van telefoon beleid op Wolfert Lyceum. 

Rondvraag 
• Er wordt gevraagd naar de wijziging bij inschrijven voor Dalton uren. Voor zondag 12 uur, 

moeten leerlingen binnenkort inschrijven voor de Dalton uren in de komende week.  Peter 

geeft aan dat de school van mening is dat meer gestructureerd inschrijven, bij voorkeur bij 

eigen vakdocent, leidt tot een hogere effectiviteit van de uren. Een groep 5V leerlingen vindt 

dit een inperking van vrijheden en heeft een brief geschreven. Begin volgende week staat 

een gesprek gepland. Voorstel is om twee maanden te proberen. 

 

https://www.wolfert.nl/wp-content/uploads/2023/02/Bericht-van-de-medezeggenschapsraad-februari-2023.pdf

